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Protokoll fört  vid ext ra stämma med Tådås väg- och samfällighetsförening
den 12 9 2009

Närvarande: 34 medlemmar, se bilaga 1 varav sex fullmakter lämnades, bilaga
2.

Lokal: Klövedals församlingshem

1. Stämman öppnades av ordföranden Hans Alter.
2. T ill ordförande för stämman valdes Hans Alter.
3. Avprickning på medlemslista godkändes som röst längd, bilaga 1.
4. Mötets ut lysande godkändes.
5. T ill sekreterare för stämman valdes Gunnar Sahlst röm.
6. T ill justeringsmän t illika valkont rollanter och röst räknare valdes Christer

Wannheden och Annica Svensson
7. Hans Alter föredrar valberedningens förslag t ill styrelse.

T ill ordförande föreslås Sigrid Sjöstedt . Inga f ler förslag f ramförs av
stämman som väljer Sigrid S t ill ordförande på två år.
Diskussion skedde om ordförande skall väljas för et t  eller t vå år.
Stadgarna är något  oklara på den punkten men inget  ansågs tala
ut t ryckligen emot  t vå år.
Förslag f rån valberedningen på övriga ordinarie ledamöter:
Margareta Rossing och Ove Berntsson.
Margareta R valdes med acklamat ion och Ove B ef ter röst räkning, vilken
ut föll med 16 för och 14 emot .
Hans Alter föreslås som ordinarie ledamot . Han accepterar det ta under
förutsät tning at t  det  blir på et t  år och utan någon speciell funkt ion. Hans
A väljs.
Han föreslår at t  om man får f ram någon yt terligare t ill st yrelsen kan
styrelsen adjungera denne. Stämman accepterar det ta.
Suppleanterna var valda på ordinarie stämma.

8. Förslag f rån styrelsen: Det ta var redovisat  i kallelsen, bilaga 3. Med
denna rut in behöver inte styrelsemedlem känna press at t  besvara
f rågor innan styrelsen har kunnat  diskutera f rågan på styrelsemöte.
Stämman godkände rut inen.

9. Övriga f rågor
-a) Frågan om at t  ha f estkommittéhade tagit s upp av några
medlemmar och fanns upptagen i kallelsen t ill denna stämma. Siw
Engdahl hade erbjudit  sig at t  ingå och även Kerst in Svensson och Lars-
Bert il Andreasson. Dessa valdes.-b) Bet räf fande valberedningansåg
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Hans A at t  den nuvarande är för stor och har andra huvuduppgif ter. Han
föreslog at t  valberedningen skulle bestå av t re personer som inte var
områdessamordnare men som bör ha kontakt  med dem. Ef tersom
f rågan inte var upptagen i kallelsen får den behandlas senare.
Valberedning är redan vald på ordinarie stämma. Jan Kilnäs föreslog at t
den utsedda får i uppdrag at t  lämna et t  förslag i f rågan.-c) Gunilla
Jägemalm tog upp at t  det  åter hade sket t  vandalisering av Olle
Karlssons planteringar för ca 5.000 kr. Hon föreslår at t  föreningen betalar
för det ta ef tersom han gör så mycket  för föreningen. En medlem sa at t
det  var kriminellt  gjort  mot  Olle.
En annan sa at t  det  fanns skador ef ter avloppsarbetena som inte
ersat ts. Hans A sa at t  det  är en annan f råga som ska behandlas. Gunilla
J upplyste at t  det  inte hade ställt s några anspråk som inte åtgärdats.
Stämman ansåg at t  Olle skulle ersät tas.-d) Stellan Persson hade på den
ordinarie stämman f rågat  om försäkring för styrelsen. Gunilla J
informerade at t  det  f inns på upp t ill t re basbelopp. Oklart  om beloppet
gällde för varje styrelsemedlem eller för styrelsen totalt . Hans A f rågade
om försäkringen också gäller medlemmar som arbetar t  ex på
arbetsdagarna eller på uppdrag av styrelsen vilket  Gunilla inte visste.

-e) Anneli Brander f ramförde et t  önskemål at t  alla skulle undvika at t
ut föra arbeten med bullrande maskiner ef ter kl 17 på lör- och söndagar,
vilket  stämman sympat iserade med.

-f ) Hans A upplyste at t  vi nu har en lösenordsskyddad del i hemsidan
(som Lasse Björk sköter). Där f inns bl a protokoll. Hur man kommer in har
mailats ut .
Förslag f ramfördes at t  t  ex ha diskussionssida och bytessida också,
Hans skulle föra det  vidare t ill Lasse B.

-g) Bengt  Hansson informerade at t  vi kan få grundläggande
brandskyddsutbildning via Räddningst jänsten. Två t immar 300
kr/person max 10 per grupp.
Bengt  erbjöd sig at t  vara kontaktman t ill räddningst jänsten vilket
beslöts.

Diskussion uppstod om vilka rut iner som gäller vid eldning.
Räddningst jänsten och miljökontoret  har olika bestämmelser. Kommunen
kommer at t  göra en samordning.

-h) Stellan Persson tog upp problemet  med utsläppet vid Bo Willfors
tomt  som fortsät ter. Han var rädd at t  problemet  glöms då Olle K inte är
kvar i styrelsen. Hans A sa at t  Olle är kvar som konsult . Gunilla
Jägemalm erbjöd sig at t  vara kvar som kontaktperson t ill miljöchefen
vilket  beslöts.

-i) Jan Olausson f rågade hur of ta årensning skall ske. Jan Kilnäs
svarade at t  enligt  de regler som f inns för Avdikningsföretaget  för
Mabäcken skall det  ske vid behov. Då skall representanter för alla



berörda kallas t ill möte. Förra gången det  skulle ske var det  svårt  at t  nå
enighet . Jan O ansåg at t  det  nu var mycket  vass som hindrade
vat tenavrinningen. Gerd Kilnäs informerade at t  det  f inns aggregat  som
klipper av vassen under vat tenytan, vilket  är bäst .
Frågan hänsköts t ill st yrelsen.

-j) En f råga om trädgruppens fort sat ta arbetsformer besvarades med
at t  det ta hade beslutats på den ordinarie stämman (se punkt  18).

-k) Olle K f rågade hur det  skulle göras med de vattenmätare som
behövde åtgärdas enligt  beslut  på den ordinarie stämman (punkt  10).
Hans A svarade at t  det  vore lämpligt  om samma företag som
installerade förra gången gjorde det  nu, men at t  det  egent ligen är en
styrelsef råga.

-l) Stellan P ansåg at t  diket  f rån planen vid Gunilla Jägemalms tomt  t ill
pumphus 5 behöver förbät t ras. Det  ansågs at t  det ta kan ingå i den
allmänna översynen av vattenavledning.

-m) Jan Kilnäs föreslog at t  listor över arbetsgruppernas medlemmar
borde anslås och läggas in på hemsidans skyddade del.

10. Det  beslöts at t  stämmoprotokollet  skulle hållas t illgängligt  genom
utskick.

11. Stämman avslutades.

Gunnar Sahlst röm                                                    Hans Alter
sekreterare på stämman                                            ordförande på stämman

Justeras

Christer Wannheden                                                Annica Svensso
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